
     

   
Förbundsinformation till båtklubbar och medlemmar augusti 2024   

   
Allmänt   

 

Första styrelsemötet efter sommaren genomfördes den 15 augusti.  

Egentligen finns inte särskilt mycket att informera om efter en tämligen lugn 

sommar med båt och bad i det varma vädret. 

Verkar som om solen fortsätter att visa sig i några dagar till men redan börjar 

många förbereda sig för båtupptagning. 

Miljöfrågor 

Det har varit lugnt på miljöfronten. En varning har i vanlig ordning gått ut 

om havstulpaner och bad i vatten där algerna blommar, men den är nog till 

största del redan över.   

Sjösäkerhet 

 

Det har varit lugnt också med sjösäkerhetsfrågorna. Nu har kommittén haft 

sitt första möte så vi får säkerligen med en rapport på nästa styrelsemöte. 

 

Stölder m.m.  

 

Också på stöldsidan har vi haft det relativt lugnt, men några motorer och 

båtar har stulits och det smyger ständigt omkring båtar runt våra hamnar 

där man misstänker rekognosering.  

   I takt med att båtarna kommer upp på land får man se till att ljus, kameror 

och vakthållning kommer igång. Mörkret gör också att man får se till att 

lanternorna på båten fungerar om man ska ut på en sensommartur.  

För övrigt 

Vi som sitter i styrelsen önskar er alla 

en fin och säker avslutning på 

sommaren 2024!  


